
1 
 

                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-2 

Rijeka,  14. 31. siječnja 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 30. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 31. siječnja 2022. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO                                       
 
Sjednici nije nazočila: 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 
 
Ostali nazočni: 

 Marko Jovanović 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 29. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 

 
DNEVNI RED 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Izvješća o radu Vijeća MO Srdoči za 2021.godinu 

2. Program rada Vijeća MO Srdoči - Dan MO Srdoči 2022 

3. Program rada Vijeća MO Srdoči - Sport 2022 

4. Pristigli dopisi 

5. Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić otvara raspravu o dijelu ranog  materijala 
Izvješću o radu Vijeća MO Srdoči za 2021. godinu. 
Zaključak: 

 Izvješće o radu za 2021. godinu je jednoglasno usvojeno  od strane svih prisutnih 
članova Vijeća  
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AD 2 
Predsjednik otvara temu po pitanju programa Dan MO Srdoči 2022., predlaže koncert i ostala 
događanja uključujući sva popratna događanja koja su se odvijala 2019.godine. Vijećnici su suglasni. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD 3 
Predsjednik otvara temu po pitanju programa Sport MO Srdoči 2022., predlaže da se navedeni 
program održi u vrijeme održavanja programa Dan MO Srdoči 2022. Vijećnici su suglasni. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić izvještava vijeće o zaprimljenim dopisima 
potrebnim za redovno funkcioniranje kroz koje se Vijeća informiraju od strane Grada o potrebitom;   
Nalog za plaćanje prioritetnih obveza u 2022. godini, Upute za VMO financiranje programskih 
aktivnosti 2022, Zaključak Gradonačelnika za korištenje prostora mjesne samouprave 2022 i drugi. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči Marino Srdoč Prpić izvještava da je uslijed zahtjeva vijeća realizirano 
uklanjanje 2 stare i nefunkcionalne telefonske govornice iz ulice Srdoči (ispred pošte) i Miroslava 
Krleže (centar preko puta stupa) od strane Hrvatskog telekoma. Govornice su bile godinama van 
funkcije. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik izvještava Vijeće da su zaprimljeni mnogostruki zahtjevi stanovnika ulice Dinka 
Šimunovića sa peticijom kojom se traži obustavljanje radova na izgradnji vodovodne mreže u toj ulici 
dok se ne realizira alternativni izlaz iz ove slijepe ulice. Zbog zahtjeva stanovnika VIK je odgodio 
početak radova u ovoj ulici. Vijećnik Urek kaže da je ovaj predmet poslao i na Odbor za promet. 
 Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
Predsjednik izvještava Vijeće da su zaprimljenim dopisom predstavnika stanara Mate Lovraka 18 
kojim se traži postavljanje rukohvata na stepenice koje vode kroz park jer su strme. 
Zaključak: 

 Zahtjev će se uputiti prema redovnom održavanju  
 
Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenom dopisu gđe Gulan kojim se ukazuje na nepostojanje 
nogostupa pored prometnice koja vodi od Marti retail centra prema Rešetarima (područje koje je pod 
MO Srdoči) a koje sa jedne strane ima veliku razliku u visini te predlaže barem ogradu. 
Zaključak: 

 Zahtjev će se uputiti nadležnim službama 
 

 
Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenom dopisu nadležnih službi o  prometnici Jurja Dobrile, 
tražiti će se od stručnih službi prijedlog kako riješiti problem nepropisno parkiranih vozila. 
Zaključak: 

 Zahtjev će se uputiti nadležnim službama 
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Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenom dopisu komunalnog redarstva poradi predmeta 
trgovine Tin gdje komunalno redarstvo kaže da je ono slučaj predalo građevinskoj inspekciji. 
Zaključak: 

 Upit će se uputiti nadležnim službama 
 
 
Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenom dopisu gosp Nikolića koji se opetovno žali na 
nedostatak javne rasvjete u ulici Ante Modrušana, predsjednik predlaže da se ponovo uputi odgovor 
koji je dobiven od nadležnih službi kako nije moguće planirati rasvjetno mjesto (a tim niti trošak istog) 
dok su u blizini velika gradilišta.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik kaže da se više građana žalilo na smrad sličan smradu koji je dolazio iz područja 
Rijekatanka. Navedeno će se uputiti prema komunalnim redarstvu. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik kaže da se dvoje građana žalilo na lokaciju postave oglasnog panoa u ulici Andrije 
Mohorovičića, kazuju da je postavljeno na privatnom zemljištu. 
Zaključak: 

 Upit će se uputiti nadležnim službama 
 
 
 
Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenom dopisu predstavnika stanara na adresi Srdoči 57 
koji se žale da je nepravedno da se ispred njihovog kućnog ulaza nalazi 7 kontejnera za smeće te 
traže da se ovaj broj rasporedi na sve ulaze.  
Zaključak: 

 Nadležnim službama uputiti će se zahtjev da se baje na ovoj  lokaciji dezinficiraju 
učestalo te češće prazne 
 

 
Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenoj molbi gđe Mušković kojom se traži da se na zavoju 
ulice Marije Grbac kada se od crkve spušta prema raskrižju sa ulicom Markovići (pizzeria Kroog) 
dešava često izlijetanje auta uslijed neprilagođene brzine. Traži se neka vrsta odbojnika ili ogradice. 
Zaključak: 

 Upit će se uputiti nadležnim službama 
 
Predsjednik izvještava Vijeće da o zaprimljenom dopisu gđe Paladin kojim se traži da Vijeće 
intervenira zbog narušavanja prostora stare komunjske šterne u ul Srdoči gradnjom nadstrešnice 
koja je vrlo blizu samom zidu šterne te traži da se slučaj krene rješavati preko građevinske inspekcije. 
Vijećnici se ne slažu sa navodima. Gđa Paladin traži da se kraj stare šterne kao objekta od kulturnog 
nasljeđa Srdoča postavi informativna ploča. PŠredsjendik podsjeća da je to zatraženo kroz 
komunalne prioritete no da je prijedlog odbijen od strane nadležnih službi no da se može pitati 
ponovo. 
Zaključak: 

 Upit će se uputiti nadležnim službama 
 
 
AD 5 
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Nazočni Marko Jovanović predstavlja ideju adventa na Srdočima krajem 2022. godine. Lokacija 
adventskih događanja bila bi na prostoru blizu OŠ Srdoči, Vijeće MO Srdoči je suglasno sa idejom, 
pružit će podršku u okviru svojih mogućnosti.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
Vijećnici se žale da se šahta koja je na raskrižju Srdoči – Kurirski put – Markovići još nije popravila 
te lupa kako koje vozilo pređe preko nje 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama da se navedena šahta hitno sanira i zavari 
ako treba 

 
 
Predsjednik izvještava Vijeće da je primijetio da su rubnjaci i dijelovi nogostupa u ulici Srdoči (dio 
prema klinici Mađarević) puni rupa i opasni, traži da se to sanira 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama 
 
 
Predsjednik traži da se opet pošalje podsjetnik KD Čistoća da saniraju saniraju izgorenu plastiku od 
zapaljenog kontejnera za smeće u ulici Mate Lovraka kod autobusnog okretišta koja stoji tamo već 
godinu dana. 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama 
 
 
Predsjednik traži da se traži informacija od KD Čistoća da li bi se povisila cijena troška građanima 
ako bi se neki punktovina Srdočima češće čistili, lokacije:  Srdoči 58-68, Gustava Krkleca 20 do broja 
6, područje gdje je zapaljen kontejner M. Lovraka 10,  Miroslava Krleže 3  
Zaključak: 

 Uputiti će se upit nadležnim službama 

 
 
Vijećnik Srdoč kaže da su kod pizzerie Kroog (raskižje M. Grbac i Markovići) izbijeni rubnjaci koji 
predstavljaju opasnost za gume osobnih automobila. Izbijeni su zato jer je na raskrižju često parkiran 
crni BMW pa kamioni koji ovuda prolaze moraju da ga zaobiđu ići preko rubnjaka. Predsjednik kaže 
da se će se raspitati čiji je to auto i zamoliti vlasnika da više tamo ne parkira. Tražiti će se od redovnog 
održavanja da sanira štetu.  
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama 
 
 
Predsjednik kaže da mu se često građani žale i traže postavljanje usporivača prometa na 
lokacijama na kojima su odbijeni od strane nadležnih organa nakon što smo ih zatražili. Traži da se 
zatraži od stručnih službi da osmisle kako usporiti promet na sljedećim lokacijama: Miroslava 
Krleže 16, od raskrižja M.Krleže i B.Kašića kod broja 6 do nastavno nakon kraja drvoreda do 
križanja M. Krleže – A. Modrušana, raskrižje ulica B. Kašića i M. Lovraka  do okretišta 
autobusa  kod M. Lovraka 10 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama 
 
 
Predsjednik traži da se uputi dopis prema gradu kojim se traži pojašnjenje kako i na koji način Vijeće 
MO Srdoči može pomoći uvrsttii neku bijelu cestu u proces ishodovanja tehničke dokumentacije za 
asfaltiranje. Prilikom slanja prijedloga komunalnih prioriteta takve ceste se odbijaju kao zahtjev jer 
nemaju građevinsku i drugu potrebnu tehničku dokumentaciju.  
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Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama Odjela za urbanizam 
 
 
Vijećnik Urek kaže da se građani bune zašto se šalje policija da kažnjava nepropisno parkirane 
automobile u slijepoj ulici prema Dječjem vrtiću, kaže da je dosta pregledno i da nema potrebe za 
time a da stanari nemaju gdje parkirati automobile. Kaže da mu stanari kažu da je to selektivno 
kažnjavanje a cijeli grad je pun na ovaj način nepropisno parkiranih vozila. Predsjednik kaže da da 
mu se više građana žalilo jer su majke sa djecom vrtičke dobi prisiljene voziti u suprotnom 
prometnom traku zbog nepropisno parkiranih vozila te tako riskirati njihove živote. Vijećnik Urek kaže 
da se onda traži od struke da da prijedlog rješenja tog problema.   
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama 
 
Zamjenica predsjednika kaže da se ponovo treba tražiti uklanjanje neželjene vegetacije na cesti 
D233 koja se koristi kao šetalište i ponovo podsjetiti nadležne službe da tamo rastu cijele smokve 
ali i grmlje i ostala zelena vegetacija koja uništava asfaltni pokrov. Rijeka plus kao nasljednik 
Rijekaprometa dužna je održavati ovaj asfalt. 
Zaključak: 

 Uputiti će se zahtjev nadležnim službama 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19:53 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 

 

Zapisničar – referent za 

mjesnu samoupravu: 

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 


